
Protokół nr 12/2023 

z posiedzenia Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Brzozowie 

w dniu 8 sierpnia 2023 

 

Obecni:  Krzysztof Śnieżek - Prezes Zarządu 

  Stanisław Kucharski -  Członek Zarządu 

  Tadeusz Sowa - Członek Zarządu 

 

 

Zarząd zapoznał się z Wnioskami z Walnego Zgromadzenia Członków Spółdzielni 

1. Zamontowanie kamer w newralgicznych punktach w celu zwiększenia 

bezpieczeostwa. 

2. Zwrócid się o kontrolę policji na ul. Kopernika 1 – młodzież krzyczy, pali papierosy, 

pije alkohol, niszczy tuje. 

3. Przeglądnąd instalację gazową od zaworu głównego poprzez piwnice i mieszkania – 

wizualne są ślady rdzy. 

4. Wyciąd drzewa pomiędzy blokami Piastowa 26 i 28- modrzewie, które śmiecą.  

5. Obcięcie drzew na wysokośd i z obwodu ul. Piastowa 26. 

6. Zobowiązanie zarządu do regularnego przypominania mieszkaocom poprzez 

ogłoszenia do segregowania i zgniatania odpadów. 

7. Sprawdzid przewody wentylacyjne pod katem instalowania w nich kabli do telewizji, 

Internetu oraz przekłuwanie innych przejśd – czy to legalne i bezpieczne? 

8. Więcej koszy na śmieci i ich mycie. 

9. Zamontowanie kamer przy kontenerach na śmieci. 

10. Zainstalowad tablice informacyjne żeby właściciele psów sprzątali  po nich odchody. 

11. Nie wycinad drzewa (modrzew) przy skarpie pomiędzy Kopernika 7 i 9 (bliżej 9). 

12. Przy bloku Kopernika 9 usycha kolejne drzewo (świerk) przyciąd uschniętą częśd. 

13.  Zamontowanie koszy na śmieci (więcej koszy) przy ławkach Kopernika 7 między 

Kopernika 9 oraz na placu zabaw Kopernika 9- siedzi tam młodzież i śmieci. 

14. Używanie tylko bezpiecznych pestycydów do oprysku chwastów (dla bezpieczeostwa 

mieszkaoców ), środki te śmierdzą i są używane pod otwartymi oknami mieszkaoców. 

Zarząd uznał, że wnioski będą realizowane na bieżąco.  

 

Zarząd postanowił, aby zwrócid się do dyrektora banku PEKAO.SA aby jego pracownicy 

ochrony dopilnowywali, aby samochody nie parkowały na przejściu do bloków Bielawskiego 

 


